
Едита Тахири: Ми смо прихватили предлог о управљању границама остаје на ЕУ да се бави Србијом
петак, 02 децембар 2011 11:17

  

Шефица косовске делегације у разговорима Приштине и Београда Едита Тахири
изјавила је да је Косово прихватило споразум о интегрисаном управљању границом који
је предложила Европска унија.

  

После јучерашње рунде преговора у Бриселу, завршене нешто пре поноћи, Тахири је
рекла да делегација Србије није прихватила споразум и да сада остаје да ЕУ ради са
Србијом како би се могао постићи споразум.

  

"Ми смо прихватили споразум, сада остаје на ЕУ да се наредних дана бави Србијом.
Косово је и вечерас добило високу оцену од пријатеља", казала је Тахири за приштинску
телевизију КТВ.

  

Тахири је изразила наду да ће ЕУ наставити са притсцима на Србију да прихвати
споразум.

  

Приштински медији преносе данас изјаву европског посредника у дијалогу Београда и
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Приштине Роберта Купера да ће о резултатима осме рунде информисати министре
спољних послова и да остаје отворена могућност да се и током данашњег дана наставе
разговори.

  

Осма рунда преговора почела је у среду 30. новембра, а настављена је и јуче. На
дневном реду су административни прелази и регионално представљање Косова. Како
агенција Бета сазнаје у дипломатским изворима у Бриселу постоји могућност да се
преговори наставе током викенда.

  

(Бета)
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